
Barneveld, 16 oktober 2020

Onderwerp:  Herplantplicht bomen Elleboogweg Terschuur

Geacht College,

Op grond van artikel 42 van de Organisatieverordening wil ik schriftelijke vragen stellen
over uw beantwoording van de vragen ex art. 42 Organisatieverordening van Lokaal 
Belang over de vergunningaanvraag voor het plaatsen van een mast ten behoeve van 
telecommunicatie aan de Elleboogweg (ong.) in Terschuur.

Ter toelichting het volgende:   
In uw beantwoording van vraag 5 van de fractie van Lokaal Belang over de eventuele 
kap van bomen op de betreffende locatie antwoordt u als volgt: 

“Afhankelijk van de exacte plek, bestaat de kans dat er enkele bomen moeten 
worden verwijderd. Als dat het geval is, en er moet daarvoor een kapvergunning
worden aangevraagd, dan bestaat de mogelijkheid om, bij voorkeur nabij de 
locatie, een herplantplicht op te leggen.”

In de raadsvergadering van 13 november 2019 is door onze Raad met algemene 
stemmen bij motie het volgende uitgesproken:

“  Zo spoedig mogelijk bij planvorming en vergunningverlening, waarbij sprake

is van ingrepen in bestaand groen, dit als regel gelijkwaardig te doen 
compenseren, gerekend naar de esthetische, cultuurhistorische, klimatologische 
en ecologische waarde van het weggenomen groen, in natura waar mogelijk en 
anders financieel in een geoormerkt groenfonds;

 Wanneer het bestaand instrumentarium onvoldoende blijkt, de raad 

voorstellen te doen voor nadere regels;”

Mijn vragen:
1) Bent u met ons van mening dat, mocht op genoemde locatie een verzoek tot 

verlening van een kapvergunning worden gedaan, daarmee sprake is van een 
ingreep in bestaand groen?

2) Bent u met ons van mening dat dit dan, ingevolge de uitspraak van onze Raad, 
gelijkwaardig dient te worden gecompenseerd in natura, dan wel dat hiervoor 
een storting in het geoormerkt groenfonds dient te worden gedaan?

3) Bent u bereid de Raad hierover bij geval te informeren?

Ik zie uw antwoorden met belangstelling tegemoet.

Met vriendelijke groeten,

Martin Lentink


